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Kort verslag van het gesprek van informateur J. van Loon met Progressief Bernheze op  

4 april 2018 

 

 

Aanwezig: J. van Loon  informateur 

 J. Jansen  Progressief Bernheze 

 E. Neelen  Progressief Bernheze 

 J. Bos  Progressief Bernheze 

J. van den Oever  griffier 

  

 

1. Opening  

De heer Van Loon heet de vertegenwoordigers van de Progressief Bernheze welkom.  

 

2. Verkiezingsuitslag 

Bij de vorige verkiezingen in 2014 is Progressief Bernheze van 3 naar 2 zetels gegaan. Men 

had de hoop deze zetel terug te winnen. Het is teleurstellend dat dit niet gebeurd is. 

Desondanks gaat Progressief Bernheze met nieuw elan en veel enthousiasme de nieuwe 

raadsperiode in.  

 

3. Coalitievorming 

- Progressief Bernheze vindt dat het CDA en Lokaal (de grootste partijen en beide 

winnaar) aan zet zijn. Een combinatie van deze partijen, aangevuld met een derde 

partij, ziet men als logisch startpunt.  

- Gelet op de standpunten van de partij had Progressief Bernheze graag een blok 

gevormd met D66, maar gezien de verkiezingsuitslag en het standpunt dat de 

getalsmatige verhouding tussen coalitie en oppositie gelijkwaardiger moet zijn is dat 

niet direct logisch.  

- Progressief Bernheze wil zelf graag aanschuiven bij het CDA en Lokaal, mits die 

partijen bereid zijn afspraken te maken over thema’s die voor Progressief Bernheze 

belangrijk zijn.  

- Een alternatief hiervoor zou nog kunnen zijn: deze drie partijen met daarbij D66. 

Waarbij D66 en Progressief Bernheze dan beide een parttime wethouder leveren. 

Nadeel hiervan is wel een (te) brede coalitie.  

- Deelnemen aan een coalitie zonder een wethouder te leveren wil Progressief Bernheze 

niet, ook niet als D66 daarin zit (met een wethouder). Men wil de voorstellen van het 

college per dossier beoordelen. 

- Progressief Bernheze sluit geen enkele partij uit voor samenwerking, maar met de VVD 

heeft men (gezien onder meer de opstelling in de vluchtelingendiscussie) wel moeite. 

 

4. Kernpunten 

Beleidsmatige prioriteiten van Progressief Bernheze 

1. Samenwerken met inwoners en bedrijven: Progressief Bernheze wil beter en meer 

samenwerken door buurtadviseurs en aandachtwethouders aan te wijzen. Men wil dit 

gebiedsgericht doen en met een integrale aanpak. Integraal betekent voor de partij  

samenwerking met sociale teams, burgerinitiatieven en dorpsraden. 
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2. Zorg: door ontwikkelen van de sociale teams tot volwaardige integrale hulpteams 

waarin professional en vrijwilliger samenwerkt. Daarnaast ook een evaluatie van de 

keukentafelgesprekken. Deze moeten meer op de hulpvraag gericht zijn en minder 

financieel gestuurd.  
3. Betaalbaar bouwen en aandacht voor andere woonvormen: bouwen van woningen van 

rond de € 150.000 en meer ambitie in afwijkende woonvormen, voor jongeren maar ook 

voor ouderen die langer zelfstandig willen wonen maar dan welllicht andere 

woonvormen wensen.  
4. Duurzaamheid en energieneutraal in 2030: doorzetten van ingezet beleid. 

5. Volksgezondheid en transitie buitengebied. 

6. Armoedebestrijding: Progressief Bernheze wil vooral de oorzaken van armoede 

aanpakken en preventief te werk gaan. Men ziet kansen in combinatie met sociale 

teams en gebiedsgericht werken (dichter bij de burgers).   

 

Uitdagingen voor Bernheze 

Progressief Bernheze ziet het als grootste uitdaging om, met alle ontwikkelingen die op de 

gemeente(n) afkomen (bijvoorbeeld de omgevingswet), de deskundigheid, professionaliteit 

en dienstverlening te blijven bieden waar de inwoners recht op hebben. Zeker als Bernheze 

als relatief kleine gemeente in deze regio stand willen houden.  

 

5. Breekpunten 

Progressief Bernheze wil naar een andere manier van besturen. Men wil meer 

gebiedsgericht en integraal gaan werken binnen én buiten het gemeentehuis. Progressief 

Bernheze wil ‘aandachtwethouders’ voor de dorpen, gestructureerde dorpsraden en 

buurtadviseurs. Gemeenteraad en inwoners moeten eerder in processen betrokken worden 

en in hun kracht worden gezet. 

 

6. Discussie en besluitvorming raad  

Progressief Bernheze deelt de analyse dat er in de raad een gebrek is aan discussie. Ook is 

men van mening dat de afstand tussen gemeentebestuur en inwoners erg groot is. 

Redenen om aan de slag te gaan met de verandering van bestuurscultuur.  

 
7. Overige aandachtspunten 

Progressief Bernheze vindt het belangrijk dat het proces van coalitieonderhandelingen zo 

transparant mogelijk verloopt. Men pleit voor een regelmatige terugkoppeling naar raad en 

inwoners.  

  

8. Tot slot 

De heer Van Loon zegt dat hij – na de gesprekken met de zeven partijen deze week – op 

dinsdag 10 april verslag uitbrengt. Hij informeert tevoren geen enkele partij over zijn advies 

en spreekt zich ook niet uit over het vervolg van het proces. Dat is aan de raad zelf. 

Progressief Bernheze is  daarmee akkoord. 

De heer Van Loon dankt de vertegenwoordigers van Progressief Bernheze voor het prettige 

en constructieve gesprek en sluit hierna de bijeenkomst.  

 

 

Heesch, 6 april 2018. 

 

J. van den Oever, griffier 

 


